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hu ovlivňovat úplně vše, a to ve většině pří-
padů bez valné zkušenosti a informovanosti.
Politici by měli lidem vytvořit podmínky k co
nejkvalitnějšímu životu a dál už se lidem do
života neplést. Měli by se chovat transpa-
rentně a odpovědně hospodařit s veřejným
rozpočtem, ale neměli by denně lidi otravovat
svými neuskutečnitelnými plány.

ODS přežila období otřesů a problémů. V čem
bylo třeba se nejvíce poučit a s čím před-
stupujete před voliče a žádáte je o důvěru?
ODS měla problémy s reputací a lidé jí pře-

stali věřit. Já jsem vstoupil do politiky v roce
2010 právě proto, že mi ODS nebyla lhostejná
a chtěl jsem se poprat o její budoucnost. Což
se mi podařilo. Ano, dostali jsme se i díky to-
mu na samou hranici přežití. Nicméně dnes
už je ODS opět důvěryhodnou a volitelnou
stranou bez problematických jedinců, kteří se
teď snaží uspět v jiných stranách. Dnes mohu
říci, že předstupujeme před voliče s pokorou,
ale zároveň s jasnou vizí budoucnosti Prahy.
Lidem je potřeba dokázat, že jsme schopni se
poprat za hodnoty a ideje, které dlouhodobě
zastáváme.

Bohuslav Svoboda: Budu bojovat za Pražany i hodnoty, které ctím

Budoucnost Vidoule – rozhodnou
hlasy voličů

► Pokračování na str. 3

► Pokračování na str. 4

Podporujeme občanské iniciativy, jež bojují
proti developerům, kteří maximalizaci zisku
považují za jedinou hodnotu svého podni-
kání. Ač je to s podivem, málokdy najdou
občané u svých zastupitelů zastání.

Příkladem je zatím zcela marný boj nás, ob-
čanů Prahy 5, proti primátorovi Tomáši Hu-
dečkovi a jeho věrným, kteří se z určitých –
možná osobních, veřejnosti stále neznámých
důvodů – rozhodli, že vpustí developery řádit
do přírodního parku Vidoule. Je více než
jasné, že pokud Pražané nezmění svého pri-
mátora, Praha bude pro příští čtyři roky vy-
dána napospas další vlně divoké zástavby. 

Pane docente, lidé často v různých anke-
tách a průzkumech vyjadřují svou otráve-
nost politikou a politiky, kteří na ně hrnou
své nápady. Nemělo by úkolem politiků být
především naslouchání občanům a reago-
vání na jejich skutečné potřeby?
V komunální politice jsem se utvrdil v pře-
svědčení, že přední starostí politiků nemůže
být vše řídit a zajišťovat náplň lidského života.
Nemůžeme vymýšlet regule na každou lidskou
činnost. Politik má spravovat to, co je, co si
nemůže, či by si neměl zajišťovat člověk sám.
Pochopil jsem, že velká část politiků má tou-

Lukáš Herold, lídr kandidátky

Lukáš a Matýsek Heroldovi

1 + 1 = 2

Kandidát na starostu
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Potvrzuje se má čtyřletá argumentace k roz-
počtu Prahy 5, že je nehospodárný, neefek-
tivní, zadlužující a dlouhodobě neudržitelný.
A to s plným vědomím těch koaličních zastu-
pitelů, kteří rozpočet sestavovali a schvalo-
vali. 
Praha 5 má druhé nejvyšší výdaje na vlastní
provoz na obyvatele, což jinými slovy zna-
mená, že např. nejvíce spotřebovala na platy
uvolněných (placených) funkcionářů. Dále
platila neúnosné náhrady některým zastupi-
telům, což skončilo až obviněním a odsouze-
ním. Radnice také štědře utrácela desítky
milionů korun z rozpočtu na zbytečné právní
služby, analýzy, tajné audity, nejasné pora-
denství či zpracování podkladů. To vše stálo 
a stojí více než třetinu rozpočtu ročně. 
Hospodaření obce si představuji jinak. Efek-
tivita a transparentnost nemusí být prázdná
slova. Prostě se tak budu chovat při rozhodo-
vání o každém výdaji, ať už budou na inves-

tice, nebo na provoz. Veřejně přístupný rozkli-
kávací rozpočet na webových stránkách je
jednou z možností. Zajistím. Další je projed-
nání rozpočtu za účasti občanských iniciativ 
a klidně jim dát možnost o části rozpočtu roz-
hodnou, jak bude využit. Transparentní za-
kázky? Jde to, musí být pod veřejnou kon-
trolou.
Budoucí zastupitelé by se měli připravit na si-
tuaci, kdy se rozpočet bude celkově snižovat,
příjmy budou ubývat a budou se hledat úspo-
ry. ODS je připravena vést městskou část tak,
abychom i za těchto ztížených podmínek ne-
zadlužovali budoucí generace a přitom zajis-
tili plnohodnotný chod radnice a veškerý kom-
fort občanům Prahy 5. Neslibuji nemožné,
jako to dělají ti noví. Nabízím zkušenost, od-
bornost a reálné výsledky. 

Ing. Martin Frélich, 
dvojka na kandidátce ODS

Na území městské části Praha 5 se nachází množství velice hod-
notných památek, z nichž většina má příměstský charakter (viniční
usedlosti, statky, vily, letohrádky…). Vytvářejí zajímavý genius loci
této části Prahy.  

Můžeme jmenovat usedlost Hřebejka, Horní
Palata, Perníkářka, Bertramka, Nikolajka, Tur-
bová, Šalamounka, Šmukýřka, Cibulka a dal-
ší. Jedná se o několik desítek významných
památek, které tvoří nezanedbatelnou část
památkového fondu hl. m. Prahy. Péče o ně
je naší společnou povinností.
Příkladem jedné z nejohroženějších památek
je v současné době usedlost Cibulka – em-
pírový zámeček na severním úpatí Vidoule.
Rozsáhlý komplex, původně hospodářský
dvůr uprostřed vinic patřících rodu Cibulkov-
ských z Veleslavína, doložený již ve 14. sto-
letí. V 16. století se v těchto místech rozklá-
dalo velké hospodářství s vinicí, ovocnou 
zahradou a poli a bylo v majetku staroměst-
ského občana Blažeje Cibulky z Veleslavína.
Po něm nese Cibulka své jméno. Po Bílé hoře
a za třicetileté války vinice pustly. V r. 1758
hrabě Filip Krakovský Kolowrat, pražský pur-
krabí, kupuje Cibulku pro svůj úřad. 

Péče o památky je naší povinností

Umění hospodařit? My nezadlužíme naše děti 

Doba největšího rozkvětu však nastává na
počátku 19. století. V letech 1817–1826 byl
areál přestavěn na zámeček a stal se sídlem
milovníka umění, biskupa Leopolda Linharta
Thun-Hohensteina. Usedlost přebudoval na
pohodlný klasicistní empírový zámeček. V té
době byl rovněž založen i velkolepý přírodní
anglický romantický park, který usedlost ob-
klopoval. Thun na Cibulce vytvořil zcela jedi-
nečný, důkladně promyšlený a k estetické do-
konalosti přivedený stavebně-krajinný celek,
jeden z mála zachovaných příkladů pražské
pozdně barokní villegiatury. Po Leopoldově
smrti v r. 1826 Cibulka vyhořela a začala upa-
dat.
V r. 1871 nově zřízená železniční trať odřízla
část pozemku parku. V r. 1872 zde byla zří-
zena drážní stanice Cibulka.
Posledním majitelem byl statkář Josef Hyross,
od něhož kupuje Cibulku obec v r. 1918. Ná-
sledovala desetiletí postupné zkázy usedlosti.

Následující tabulka (zdroj: Lidové noviny) ukazuje srovnání výdajů na správu městských částí. Je potřeba zmínit, že Praha 1 je v mnoha ohle-
dech specifická a její srovnání úplně nekopíruje hospodaření s jinými městskými částmi. Proto bych ji do srovnání nezahrnoval. 

Občané Prahy 5 mají na základě srovnání Lidových novin na konci
volebního období nezávislý pohled na hospodaření radnice Prahy 5.
A není to pohled zrovna potěšující. Jejich radnice hospodaří ze všech
jako druhá nejdráže! 

Praha 1 Praha 2 Praha 3 Praha 4 Praha 5 Praha 6 Praha 7 Praha 8 Praha 9 Praha 10

Výdaje územní samosprávy 271 495 121 600 215 103 293 500 303 900 239 300 107 400 272 968 137 836 196 700

Počet obyvatel (tis.) 30,3 49,2 71,8 131,8 83,9 104,2 41,4 103,5 54,6 113,2

Výdaje na jednoho obyvatele 8 948 2 472 2 996 2 227 3 622 2 297 2 594 2 637 2 524 1 738

Na Cibulce se dlouho i bydlelo. Vlastníkem
bylo až do roku 1987 hlavní město, poté se
ocitla Cibulka v rukou České spořitelny.
Polistopadoví majitelé Cibulku znepřístupnili,
ale k její opravě bohužel nedošlo. Park je
v majetku města, v r. 2005 proběhly první
práce na jeho obnovu. 
Revitalizace objektu, doufejme, v budouc-
nosti přece jen proběhne a bude sledovat es-
tetické zhodnocení místa s odkazem na pů-
vodní záměr Leopolda Thuna. Není naším
cílem plná devastace historického objektu
s cílem vytvořit pouze další stavební parcelu
pro eventuální architektonicky nenápaditý 
a předimenzovaný developerský záměr.

MUDr. Michal Bednář,
trojka na kandidátce ODS
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Budoucnost Vidoule – rozhodnou hlasy voličů
Pokračování ze str. 1

Praha v rukou odborné veřejnosti
Jak probíhala zástavba Prahy za první repu-
bliky, tedy v době, která nám přinesla množ-
ství nádherných staveb a architektonických
skvostů? Čilý stavební ruch byl v té době
v rukou hlavního architekta Prahy a týmu
uznávaných odborníků. Tato praxe, která se

velmi osvědčila, stále zůstává pouze minu-
lostí. Dnes je Praha zohavená nudnými stav-
bami bez nápadu a mnohdy i potřebné
kvality. Vznikají nákupní a kancelářská mon-
str centra, ohromné skladové haly, šedivá sa-
telitní městečka bez potřebné infrastruktury 
a společenského a kulturního vyžití, ze strany

developerů je snaha zastavět každý volný
kousek Prahy. Máme primátora, který k Praze
nemá žádný vztah, člověka bez vize a mana-
žerských schopností. Rozum zůstal stát, kon-
cepce se na mnoho let vytratila neznámo
kam a možné bude bohužel vše, a to díky po-
divuhodnému metropolitnímu plánu. Jinak
bychom se nemuseli aktivizovat ve věci zá-
stavby přírodního parku Vidoule a mnohých
dalších zhůvěřilostí. 

Řešení jednou provždy
Rád bych vzkázal všem, které nenechává zá-
stavba Vidoule vlažnými, že komunálními vol-
bami boj za Vidouli nekončí. Pak je nutné
bedlivě hlídat každý krok radnice Prahy 5,
magistrátu a dalších dotčených orgánů, aby
se jednání o zástavbě Vidoule zastavila.
Osobně budu prosazovat odkup pozemků Vi-
doule či jejich směnu, jelikož tento krok po-
važuji za jediný možný k vyřešení situace
jednou provždy. Vidoule musí zůstat zelená!

Bc. Lukáš Herold,
lídr kandidátky ODS

Byla jsem toto volební období za opoziční ODS členkou bezpečnost-
ní komise. Komise zřizuje rada městské části jako svůj poradní
orgán a úzce by měla s komisí spolupracovat. To ale ze strany rad-
ních nefungovalo ani v jiných komisích a tato nebyla výjimkou. O to
hůře, pokud zde zasedají zástupci bezpečnostních složek a jsou ote-
vřeni spolupráci.

Čtvrtý ročník charitativní akce na podporu Domova pro zrakově po-
stižené Palata a školy pro sluchově postižené v Holečkově ulici pro-
běhl na pěší zóně Anděl ve středu 17. září. 

Jedním z důležitých bodů našeho programu
je řešení bezpečnosti na Pětce. Pokud měst-
ská policie řešila v minulém roce přestupky,
které se týkaly ze tří čtvrtin dopravy, zdá se
mi něco špatně.
Bydlím v centru Smíchova, trávím kroužením
autem okolo svého bloku mnoho času a za-
parkovat alespoň v docházkové vzdálenosti
je většinou z říše snů.
Řešení této situace není na policii, to je jasné,
ale určitě by nemělo být prioritou pro strážce
zákona dávat za stěrače lístečky a montovat
botičky. Tento trend chci ve spolupráci s poli-

cií obrátit a zaměřit se na to, aby více policistů
bylo více vidět ve vedlejších ulicích, kde nám
v noci vandalové ničí, na co přijdou, různí po-
budové a narkomani spí na lavičkách v par-
cích, kam se přes den bojíme jít s dětmi, aby-
chom se nepíchli o infikovanou jehlu. Jinak se
bezdomovců, narkomanů a kapsářů nezba-
víme. Je nutné rozšířit počty strážníků – každý
by měl znát toho svého.

Mgr. Lucie Vávrová, Ph.D.,
čtyřka na kandidátce ODS

Bezpečnost je prioritou

Pětka bez bariér

První ročník odstartoval 15. září 2011 a od té
doby je pravidelně každý rok na podzim po-
řádán pod záštitou ODS Praha 5. I letos si
mohli návštěvníci projít se zavázanýma oči-
ma, a to buď za doprovodu hostesky, nebo
pomocí slepecké hole, připravenou trasu a vy-
zkoušet si tak pocity člověka, který nevidí. Zá-
stupci školy v Holečkově ulici kolemjdoucím

ukázali základy znakového jazyka. Rádi by-
chom tímto poděkovali občanům Prahy 5,
kteří se u našeho stánku se zájmem zastavili
a akci finančně podpořili. Společně s darem
OS ODS Praha 5 budou oběma organizacím
předány šeky s částkou 32 500 Kč pro kaž-
dou z nich.  ■
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Každé dítě ví, že stromy patří do
země, a ne do květináčů. Tento
od začátku nesmyslný a předra-
žený projekt je potřeba co nej-
dříve ukončit, betonové květníky
dostat z ulic a stromy, co ještě
neuschly, zasadit do země. 
Místo květníků se chceme zasadit o větší po-
díl skutečné zeleně v ulicích Pětky, pokračo-
vat v projektu „Strom do každé ulice“ a za-
travnit tramvajový pás v Plzeňské ulici. Při
další výstavbě na Praze 5 budeme požadovat,
aby nové projekty obsahovaly dostatečné
množství zeleně.
Důvod, proč nám tu květníky stále překážejí,
je čekání na osmnáctimilionovou dotaci. To
považuji jen za předvolební hru a jsem pře-
svědčen, že žádnou dotaci nakonec městská
část nedostane. Betonové květináče za ty dva
roky splnily mnoho funkcí, od bazénů na kou-
pání po obrovské truhlíky na odpadky, kdy
boční stěny byly mnohdy využity jako plochy
pro graffiti či výlep nelegální reklamy. Jen tu

hlavní funkci, a to vylepšení špatného ovz-
duší, neplní, a ani plnit nemohou. Někde stro-
my v nich přežívají, někde usychají, jinde už
nejsou. Čekání, co s květníky bude, se nám
také pěkně prodražuje, jen údržba a zalévání
stojí měsíčně kolem sto tisíc. A k tomu je po-
třeba přičíst nemalé náklady na stěhování,
aby když už květníky nepomáhají, alespoň ne-

překážely. Nakonec se pro velkou část z cel-
kového počtu 250 květníků místo našlo – na
Strakonické u lihovaru. Je to však takový tra-
gikomický pohled na ty řady truhlíků stojících
na trávě. 

Mgr. Zdeněk Doležal,
pětka na kandidátce ODS

Místo betonových květníků skutečná zeleň
v ulicích Pětky

Bohuslav Svoboda: Budu bojovat za Pražany i hodnoty, které ctím
Pokračování ze str. 1

Na co se chcete v případě úspěchu ve ve-
dení Prahy soustředit?
Ústředním bodem našeho programu je ote-
vřený úřad, který musí umožnit nahlížení do
veškerých dokumentů, které se jich osobně
týkají. Praha musí mít rozklikávací rozpočet,
musí zveřejňovat smlouvy, které uzavírá, od
jejich vzniku až po zaplacení poslední faktury
a o vítězích výběrových řízení musí rozhodo-
vat elektronickými aukcemi. Stejné podmínky
transparentnosti a otevřenosti musí dodržo-
vat i všechny příspěvkové organizace a ak-
ciové společnosti, které do smluvního vztahu
s městem vstupují. Město by mělo hospoda-
řit efektivněji, což dokazujeme na úsporách

v provozu úřadu, a urgentně investovat peníze
a práci úředníků do přípravy výstavby vnitř-
ního okruhu města, rovněž bychom rádi in-
vestovali do obnovy a regenerace velkých
pražských parků (Letná, Stromovka, Riegrovy
sady) i konečně opravili Šlechtovu restauraci
a zrekonstruovali plavecký areál v Podolí.

Jak byste pozval Pražany k volbám a proč by
měli podpořit ODS?
Lidé by si měli dobře rozmyslet, koho a proč
budou volit a co jim to do budoucna přinese.
V posledních letech se u nás rozmohla módní
vlna vytváření nejrůznějších předvolebních
subjektů, z nichž drtivá většina s velkou pom-

pou začala a s ještě větší ostudou skončila.
Řada takových bude kandidovat i v těchto vol-
bách. Proti nim stojíme my. Nebudu předstí-
rat, že nevím o problémech, kterými si ODS
prošla. Naopak, vím o nich velmi dobře a jsem
přesvědčen, že jsme se poučili. Ve volbách
představujeme v Praze 5 i na kandidátní 
listině do Zastupitelstva hl. m. Prahy tým slo-
žený ze zkušených komunálních politiků do-
plněný o podnikatele a drobné živnostníky.
Doufám, že jsem Pražanům jako primátor hl.
m. Prahy dokázal, že mi jde o odpovědnou
správu města a že jsem poctivý politik, který
nedopustí žádný šlendrián. Mým základním
úkolem bude zvýšit transparentnost, dosta-
vět poslední část městského okruhu, a ulevit
tak přetížené dopravě v Praze, opravit stovku
kilometrů chodníků a zaměřit se na vybudo-
vání nových odpočinkových zón a parků.

Tento časopis vychází v Praze 5, kde po-
chopitelně bude ODS také bojovat o důvěru
voličů v komunálních volbách. Jak vnímáte
problém zástavby na Vidouli? Což je ryze lo-
kální téma Prahy 5.
Pokud uspěji ve volbách, tak bych rád prosa-
dil koncepci celého území, kde bychom za-
chovali zónu klidu a zeleně. Praha by měla
pozemky vykoupit, a celý spor tak ukončit.
Následně by mělo dojít k výstavbě cykloste-
zek, bruslařských stezek a celou oblast za-
chovat jako rekreační a klidovou zónu bez
jakékoliv zástavby.  ■

Kandidát na primátora
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A proč opět kandidujete?
Protože za každé volební období pod vedením
ODS, už od roku 1998, se Lipence měnily
k lepšímu. Už během prvních let, zejména do
roku 2004, zmizela velká část poničených
ulic, byly dostavěny chybějící úseky vodovo-
dů a plynovodů. Současně se podařilo zbavit 
Lipence během osmi let enormního dluhu
přes 29 milionů korun, ale také rekonstruo-
vat školu, hasičárnu, úřad. Za poslední čtyři
roky jsme rozšířili mateřskou školu na kapa-
citu 100 dětí, přijíždíme do Lipenců po opra-
vených ulicích, zahájili jsme nástavbu základ-
ní školy. Máme za to, že jsme se ve vedení 
samosprávy osvědčili.

Proč ale za ODS?
Jsem členem ODS od roku 1998, prožil jsem
s ní už lepší časy a v horších časech dres ne-
měním. Věřím, že v ODS jsou lidé, kteří změny
myslí vážně, a vidím, že na nich pracují. Proto. 

Co vás přivedlo do Lipenců a veřejného ži-
vota?
Lipence jsem znal asi od 14 let jako občasný
návštěvník, ale před 27 lety jsme zde začali
stavět vlastní bydlení. Tehdy byly Lipence po-
lozapomenutou částí Prahy, bez kanalizace,
vodovodu, s dráty elektrického vedení na dře-

věných sloupech. Po roce 1991, kdy jsem se
do Lipenců přistěhoval, jsem nebyl spokojen
se „stavem věcí veřejných“ a už naplno jsem
začal v roce 1998 jako starosta. Začátky ne-
byly lehké, ale letité úsilí o zlepšení se vypla-
tilo. Za výsledky mohu být vděčný i rodině,
která mou nepřítomnost doma často nesla
velice těžko.

Jaké jsou vaše cíle pro příští čtyři roky?
Není toho málo. Navazujeme plynule už po-
několikáté na předchozí volební program
s korekcemi podle skutečnosti. Čeká nás do-
končení nástavby základní školy a její připra-
vovaná přístavba, rekonstrukce mateřské
školky. Některé lipenecké ulice přímo volají
po rekonstrukcích, které jsou léta připravo-
vány. Stejně tak čistírna odpadních vod, která
potřebuje zvýšit kapacitu. Sportovně založené
veřejnosti chybí zázemí hřiště s doplněním 
o další plochy pro volný čas. Usilujeme o novou
lávku přes Berounku do protějších Černošic.
Vhodný by byl přívoz mezi Kazínem a Mokro-
psy, když se nepodaří prosadit spojení břehů
lávkou. Prosazujeme i protipovodňová preven-
  tivní opatření – Lipence jsou zčásti v rozlivovém
území Berounky. Celý program prezentujeme
v těchto dnech. Je rozsáhlý a volební období
vždy uplynulo rychle jako velká voda. 

Co vám vadí a co vás mrzí?
Mrzí mě, že část zvolených zastupitelů velmi
málo pracuje v orgánech samosprávy a ak-
tivně se neprojevují. Vadí mi populismus a ne-
splnitelné sliby, udivuje mě víra v hnutí, strany
a uskupení účelově vzniklých pro volby. Mrzí
mě nezájem mnohých zastupitelů pochopit
základní, i zákonná, pravidla komunální poli-
tiky. Vadí mi, že tolik lidí stále volí extremis-
tické strany, komunisty a nacionalisty, že jim
nevadí neznámá i známá nevalná minulost
kandidátů, politiků. 

Na co byste chtěl mít vliv?
Hlavně na vyšší úroveň morálky a obecné
slušnosti. Příklady si ale každý musí najít
sám.  ■

Miroslav Čížek: Naší vizitkou a propagací 
je vzhled a stav Lipenců 

VOLEBNÍ PROGRAM
kandidátů ODS a nezávislých pro období 2014/2018 ve Velké a Malé Chuchli

Do zastupitelstva, na prvním místě kandidátky ODS, jde v Lipencích
Ing. Miroslav Čížek (66). „Jsem lipenským obyvatelem už přes 23 let,
z toho 16 let členem zastupitelstva za ODS a více než 8 let staros-
tou. Profesí stavební inženýr jsem pracoval jako zástupce veřejných
investorů nebo jím byl přímo. To se velice hodilo v komunální politice.“

● Zpátky ke zkušenostem, konec politikaření a experimentů.
● Nabízíme zkušenosti a odborné znalosti našich kandidátů, 

kterým záleží na životě a dění v Chuchli.
● Chceme zodpovědně pracovat a splnit volební program. 

Nehodláme se chlubit cizím peřím a schovávat se za druhé.
● Navážeme na naši úspěšnou činnost zejména z let 2002/2010.
● Hodláme komunikovat s občany a pravdivě je informovat 

o činnosti zastupitelů a úřadu MČ. 

CENTRUM CHUCHLE
● Vytvořit kvalitní prostředí pro aktivity obyvatel a občanskou 

vybavenost.
● Restartovat záměr využití bývalého areálu Femat.

DOPRAVA
● Aktivně přistoupit k řešení mimoúrovňového křížení s ČD 

ve Velké Chuchli a znovu otevřít diskusi na toto téma s občany.
● Řešit bezpečné přechody, chodníky a protihlukové stěny podél

frekventovaných komunikací.

HVĚZDÁRNA – LAHOVSKÁ
● Průběžně řešit záležitosti a potřeby jejich obyvatel v této rozvíjející se oblasti

– dopravní značení, komunikace, MHD, dětské hřiště...
ŠKOLSTVÍ
● S předstihem reagovat na demografický vyvoj občanů v naší MČ 

a včas přizpůsobit kapacity školních a předškolních zařízení – MŠ, ZŠ.
● Podporovat školní a mimoškolní aktivity dětí a mládeže.

ZDRAVOTNICTVÍ, SOCIÁLNÍ SLUŽBY
● Zlepšit dostupnost lékařské péče.
● Zkvalitnit a rozšiřovat sociální služby.

CHCEME SE AKTIVNĚ PODÍLET, V SOUČINNOSTI S OBČANY NA:
● Tvorbě územního plánu MČ v součinnosti s MHMP.
● Podporovat sportovní a kulturní aktivity včetně činnosti spolků – Čechoslovan, 

DTJ, Sokol, Divadlo, Aerobic team Chuchle, Zahrádkáři, Hasiči, Klub seniorů...
● Dbát na čistotu a pořádek veřejných prostor a ploch včetně péče o zeleň.
● Zkvalitnit spolupráci MČ se Státní a Městskou policií.
● Zajišťovat finanční prostředky z dotací a grantů.
● Vést korektní diskusi s občany o jejich problémech a snažit se je řešit.

DĚKUJEME VÁM za účast ve volbách a VÁŠ hlas daný našim kandidátům.



www.odspraha5.cz 7

Větší kapacita 

ve školních a před-

školních zařízeních

Rozšíření podpory

sociáních 

a pečovatelských 

služeb pro seniory

Výstavba sportovní

haly, koupacího

biotopu

Rozšiřování proti-

povodňové ochrany 

Podpora volnočaso-

vých a kulturních akcí

Naše práce je vidět

Karel Hanzlík

kandidát č.12 do Zastupitelstva 
hl. m. Prahy za Prahu 16 a Prahu 5

Miroslav Knotek

To vše díky dlouhodobě zodpovědnému hospodaření

starosta Městské části 
Praha 16 Radotín 2006-2014

kandidát č. 37 do Zastupitelstva 
hl. m. Prahy za Prahu 16 a Prahu 5

místostarosta Městské části 
Praha 16 Radotín 2006-2014
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VTIP 

KŘÍŽOVKA

Drakiáda
Sobota 27. září bude opět patřit dětem. Ten-
tokrát jsme na Barrandově, v ulici Grussova,
připravili pro nejmenší zábavné odpoledne
plné draků, zábavy a dárků. Drakiáda vy-
pukne ve 14 hodin.

Parním vlakem 
do Davle
Jeli jste někdy parním vlakem? Pokud ne,
máte jedinečnou příležitost podniknout vý-
let do Davle a zpět parním vláčkem v sobotu
4. října. Odjezd ze smíchovského nádraží je
ve 13 hodin. Můžete se těšit na hodinu 
a půl trvající jízdu historickou soupravou, 
samozřejmě včetně bufetového vozu s ob-
sluhou. Lístky si můžete rezervovat na tele-
fonním čísle 257 000 935 každý pracovní
den mezi 10. a 14. hodinou. Počet míst je
omezen.

Volební kuchařka 
s Romanem Vaňkem
V neděli 5. října a ve čtvrtek 9. října vás
zveme na pěší zónu Anděl, kde jsme připra-
vili od 14 hodin ochutnávku vynikající škvar-
kové pomazánky podle Romana Vaňka.

Hurá do školy

Pro prvňáčky a jejich rodiče byla v pondělí
1. září na pěší zóně Anděl přichystána
spousta atrakcí. Nemohla chybět balonková
dílna, cukrová vata, skákací hrad, malování
na obličej, velmi oblíbená výroba náramků 
z barevných gumiček a mnoho dalších dár-
ků. ODS v Praze 5 takto chtěla všem čer-
stvým školáčkům zpříjemnit jejich velký den.


